

保護移民社區免受詐騙



consumer.gov/immigranthelp

騙子會密切關注影響數百萬人的頭條新聞，無論是有關自然災害、經濟衰退還是法律變革。騙子會利用困惑混亂的局面，讓人們相信可獲得付費幫助，從而騙取費用。

隨著移民情況可能發生變化的新聞的報道，有報告指出目前已經出現了專門針對想要移民的人士的詐騙。但這僅僅是移民社區每天所面臨詐騙中的一種。

網站 consumer.gov/immigranthelp 上有一套新的資料，這套資料為您提供了免費的教育與法律資源，可以使用這些資源幫助移民社區免受欺詐。主題包括：

- 公證欺詐
- 抵押貸款
- 討債
- 工作詐騙與商業機會
- 熟人欺詐
- 教育
- 匯款
- 財務
- 汽車合約與擔保

如需更多資訊，請上網瀏覽 consumer.gov/immigranthelp。如果您發現有人在進行詐騙，請舉報至 ftc.gov/complaint。如果某人向您述說了自己受騙的經歷，同樣請您鼓勵此人進行舉報。

您可以從聯邦貿易委員會訂購這些免費資源，網址：bulkorder.ftc.gov。

Produced in collaboration with

Access to Justice Initiative, Department of Justice
Ayuda
Commodity Futures Trading Commission

Council for Court Excellence
Federal Trade Commission
Legal Aid Justice Center

Maryland Immigrant Rights Coalition
Securities and Exchange Commission
US Citizenship and Immigration Services

Protecting Immigrant Communities from Scams



consumer.gov/immigranthelp

Scammers follow the headlines, whether they're about a natural disaster, an economic downturn, or changes in laws affecting millions of people. Scammers take advantage of confusion, convincing people that help is available – for a fee.

With the news about possible changes to the immigration landscape, there already are reports of scams against people who want to immigrate. But that's just one kind of scam communities of immigrants face every day.

A new toolkit, at consumer.gov/immigranthelp, has free educational and legal resources for you to use in helping immigrant communities avoid fraud. Topics include:

- notario fraud
- mortgages
- debt collection
- job scams and business opportunities
- affinity fraud
- education
- money wiring
- finances
- auto contracts and warranties

Visit consumer.gov/immigranthelp to learn more. And if you see scams, please report them to ftc.gov/complaint. If someone tells you about a scam, also encourage that person to report.

You can order many of these free resources from the Federal Trade Commission at bulkorder.ftc.gov.

Produced in collaboration with

Access to Justice Initiative, Department of Justice
Ayuda
Commodity Futures Trading Commission

Council for Court Excellence
Federal Trade Commission
Legal Aid Justice Center

Maryland Immigrant Rights Coalition
Securities and Exchange Commission
US Citizenship and Immigration Services